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                                                         VOLUME 3- YEAR 23-DATE JUNE 2012
The Coptic aid foundation news 2000 kilograms of meat were distributed to the needy families and poor university students on the occasion of Easter. We planned for a 500 kgs distribution to 500 recipients after budgeting approximate 4500 dollars with the purpose of giving one kilogram per family. Your generosity toward your brothers and sisters was rich. We received specified donations of 6000 dollars to which Coptic aid added 4000 for a total of 10000dollars translating into 60 thousand Egyptian pounds. And instead of buying baladi meat which was selling for 9 to 10 dollars a kilo in spite of the infection scare , the servants bought good quality  Brazilian meat for 5 dollars a kilo . Distribution covered 170 families in Aswan,230 in deir mawas, 170 in akhmim, 500 in abasiry ,matareya Ismailia , 325 in Maghagha ,and app.550 in Samalout ,gabal elteir,matai,nagaa hamadi,abnoub al hamam . Some families also received a half month donation at Easter. May Christ bless your tables, your homes and your families.
We hope that, in the coming year, we will be able to increase the monthly stipend to the needy families or alternately giving them an extra half month at Nativity and a half month at Resurrection which would amount to an increase of 8 to 10% .

Truly I tell you, anyone who gives you a cup of water in my name because you      belong to the Messiah will certainly not lose their reward. Mark:9
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This is one of the projects done with your donations. The recipient is a peasant who has 4 children .Being destitute he was selling goats for others against a small commission. His revenue was insufficient for his family in addition to being irregular. You bought for him two goats that he engrosses for sale and reproduction, he now has 4. Hundreds of projects like these are made and we secure the services of a veterinarian. 
                        For apart from me you can do nothing. john 15
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.                                        Attribution:   Icon taken from Copticnet
JUNE FIRST, We celebrate Christ’s entry in Egypt .The Icon shows the holy family with Salome who was with them according to tradition.  When Christ started his mission she was one of the women who served him, and she was also at the foot of the cross with the Mother of God    

  The Son Of God in Egypt: the church fathers say that Yahweh took his people out of Egypt and meted severe punishment on the Egyptians including the death of their first born .Now that He intends to reconcile humanity with himself he sent his only begotten son, first to Egypt to heal the wounds of its people and to speak peace to them.
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The holy family travels in Egypt. The stay is said to be between 2 and 5 years. These travels were on foot with a support donkey, the length of the trip is in excess of one thousand kilometers, over an approximate one thousand days which says that fear of arrest obliged them to be continuously on the move and through that to bless every place they visited; Jesus Christ truly had no place to lay his head: Luke 9:” As they were walking along the road, a man said to him, “I will follow you wherever you go.”Jesus replied, “Foxes have dens and birds have nests, but the Son of Man has no place to lay his head.”
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         أخبار الجمعية    

 وزعت الجمعية 2000 كيلو لحم في عيد القيامة علي الأسر المعوزة و الطلبة الفقراء . و هذا أكثر بكثير مما كنا نرجو توزيعه. حيث أن الجمعية وضعت ميزانية 25000 جنيه لحساب 500  أسرة بواقع كيلو لكل أسرة . بركتكم لإخوتكم كانت غنية بواقع ستة آلاف دولار أضافت لها الجمعية أربعة آلاف دولار بمجموع  عشرة آلاف دولار أي 60000 جنيه مصري . و بدلا من شراء اللحم البلدي بتسعة إلي عشرة دولارات الكيلو برغم مخاوف الحمي في اللحم البلدي أشتري خدام الجمعية لحم برازيلي جيد بلا شبهة أمراض بواقع خمسة دولارات الكيلو علي 2000 اسرة. التوزيع تم كالآتي : 170 أسرة في أسوان و كوم أمبو ، 230 أسرة في دير مواس 170 أسرة في أخميم ، 500 أسرة و طالب جامعي في المناطق التالية : عزبة النخل  - المطرية- الضاهر – المعصرة – حارة السقايين – الإسماعيلية   و250 أسرة و 70 طالب جامعي بمغاغة و العدوة  بالإضافة إلي 550 أسرة  تقريبا في المناطق التالية : سمالوط  - جبل الطير- مطاي –نجع حمادي- أبنوب الحمام – طما . ربنا  يعوضكم و يبارك لكم في ما لكم و أعمالكم و أسركم .مناطق كثيرة حصلت علي نصف شهر عيدية عيد القيامة أيضا . و نرجو ببركتكم في العام القادم أن نستطيع أن نزيد الشهرية  لكل الأسر أو علي الآقل منحهم عيديات منتظمة في الميلاد و القيامة بقيمة نصف شهر. علي كل الأحوال نحن نرجو ببركة القديسين أن نستطيع زيادة ما تحصل عليه الأسر 10  في المية في العام القادم .
لأن من سقاكم كأس ماء بإسمي لأنكم للمسيح فالحق أقول لكم أنه لا يضيع أجره . مرقس9 ا
من المشروعات التى تمت بفضل عطايكم. المنتفع فلاح لديه 4 ابناء يقوم بالتجاره في بيع الغنم لصالح الغير.( حيث انه لايملك شئ ) مقابل سمسرة بسيطه ومصدر رزقه غير ثابت وضعيف لايكفيه هو واسرته .
فتم شراء عدد 2 ماعز وتم تثمينهم للاستفاده منهم بالتوالد والبيع لتحسين دخله ونشكر الرب انه احسن حالا الان واصبح يمتلك عدد 4 ماعز يتاجر فيهم وذلك بفضل عطاياكم .
                       لأنكم بدوني لا تقدرون أن تفعلوا شيئا . يوحنا 15:5                                                                        
من أهم أقوال قداسه البابا شنوده عن العطاء
ان حياة الإنسان تقاس او تقيم بمقدار ما يقدمه من عطاء لذلك فكل يوم يمر عليك دون ان تعطى فيه شيئا لغيرك , لاتحسب هذا اليوم من حياتك ومن جهه العطاء قال سليمان الحكيم 
"لاتقل لصاحبك اذهب وعد غدا فأعطيك , وموجود عندك "
الواجب اذن أن تعطى ولا تؤجل العطاء الى الغد فأن انعم الله عليك ببعض الخيرات ,فلا تظن انها لك وحدك !  بل الله .. فيما يعطيك .. انما يختبرك : هل انت بدورك سوف تعطى ايضا ؟ 
 ام سوف تهلكك الانانيه فتستأسر بكل شىء لذاتك دون غيرك ؟
فتدرب اولا على ان كل مايصلك من خير , اعط منه للغير
وثق ان ما تعطيه منه انما يجعل البركه تبقى وتزداد .
 ------------------------------  جمعية المعونة القبطية                                                                                                                                             لتكثر لكم النعمة والمحبة والسلام والذي بهت في وقتنا الراهن ،،،                                                                       
نظراً للأحداث الأخيرة المحزنة – في بلادنا المحبوبة المحروسة مصر- والتي أدت إلى زعزعة الرأي الواحد وانشطار وحدة القلب ، وبعد أن هرب التفاهم من أفراد الشعب وشح التآلف وتباعدت وجهات النظر وبدا الاختلاف واضحاً  ، ناهيك عن الفوضى واللا نظام وجرح المشاعر للبعض ... كل هذا أدى إلى تأثر الاقتصاد وقلة فرص العمل وكذا الدخل ، مما أدى إلى تقاطر الكثير من المحتاجين وتزاحمهم ولا سيما في منطقتنا المكدسة بعدد كبير من المسيحيين ( خمسة آلاف أسرة حول الكنيسة فقط ) ولازلنا مقصرين تجاه خدمة هؤلاء وتوفير ما يلزمهم من أساسيات ضرورية ونسعى لعلنا ندرك وذلك بسياسة الأكثر أهمية ثم الأهم ثم المهم والأقل أهمية ،،، لذا نرجو من محبتكم التكرم بمساندة الكنيسة كما عودتمونا بمساعدة بعض من هذه الأسر المحتاجة وليكن  ( 20 أسرة ) منهم غير القادر على العمل لمرضه العضال أو أرامل تعول دارسين وبالأخص التعليم الثانوي العام (المكلف) والتعليم الجامعي ...الخ 
+ أنا أعلمُ تماماً أننا نثقل عليكم كثيراً بطلبنا هذا ولكننا نأمل ألا نكون قد ضايقناكم وأثقلنا عليكم مع أننا نثق كثيراً في محبتكم ولا سيما لأخوة المسيح الأصاغر أعضاء جسده الحي  أشكركم كثيراً والرب يعوضكم خيراً.
                                   مع خالص محبتي   القمص أرسانيوس جمال                                              خادم الفقراء والمرضى والمعاقين-عزبة النخل   
